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Agenda

• Agenda
• Deltagere
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Organisasjon - samarbeid

• Dialog med kretser og regionale ledd
• Teamsmøter og webinar har brakt oss nærmere hverandre 
• Stort engasjement og vi opplever god dialog

• Post 3-midler
• Kr. 800.000,- utlyst via kretsene
• Trenerutvikling, trenerkurs, kompetansetiltak

• Skiutviklere – en viktig ressurs som vi må utvikle sammen med kretser 
/regioner

• Suksesskriteriene er TOVEIS DIALOG og SAMARBEID
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Handlingsplan 21-24

• Handlingsplanen er klar og godkjent av skistyret
• Et overordnet dokument som skal styre aktiviteten og arbeidsinnsatsen 

vår.
• Et dokument vi håper vil «leve» i alle ledd av organisasjonene og være et 

samlende verktøy og en retningsviser.
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Fluor

• Forbudet er gjeldende 
• FIS sitter i førersetet

• Apparater er utviklet og i siste testfase
• Testprosedyrer og evt. sanksjoner under utarbeidelse

• Vår utfordring: 
• Hvordan praktisere og håndheve forbudet på ulike nivåer nasjonalt
• Rettferdig og ryddig, samtidig som det ikke medfører store kostnader og unødig byråkrati
• Innkjøp av apparater?
• Rutinebeskrivelser for rensing etc. 

• Følges opp med «kretsmøter» når FIS kommer med avklaringer
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Gender Equality

• Internasjonalt er rammene lagt
• Like distanser og løyper
• Får direkte konsekvens for uttaksrenn både på junior og senior
• Hvordan løser vi dette best nasjonalt og regionalt for å balanser internasjonal tilpasning og nasjonale ønsker 

om kortere og lettere løyper…..?
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Økonomi og markedssituasjon

• Solid situasjon
• Relativt stabilt inntektsbilde
• Gode medie-tall
• Stabile og lojale samarbeidspartnere

• Noen har gått ut.  Stort sett erstattet av nye, tross et krevende marked post covid.

• God kostnadskontroll
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Toppidrett

• Fortsatt en meget sterk posisjon.
• Gode resultater, men sårbare på enkelte områder
• Et solid system bygd på mange tiårs erfaringer
• Vi ønsker å se på forbedringsområder og evaluere nå-tilstanden 

• Evalueringsutvalg nedsatt i vår 
• Aktualisert av generasjonsskifte, men også et generelt ønske om utvikling



Evaluering av 
utviklingsmodellen 

i norsk langrenn
Molde

09.06.2022
Berit Mogstad
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Mandat

Utvalget er bedt av Langrennskomiteen (LK) om å vurdere dagens 
status, årsaksforklaringer til positive og negative trender og komme 
med forslag til bærekraftige tiltak innen følgende områder:
• Organisering, kultur og ledelse 
• Treningsfilosofi fra ungdoms- til elitenivå
• Helhetlig oppfølging og tilrettelegging
• Forebyggende helsearbeid

Utvalget ser både på helheten, og spesifikke aspekter knytta til 
kvinnelangrenn og paraidretten der resultatutvikling ikke har vært 
optimal den siste perioden. 
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Rapportering

• Utvalget rapporterer til LK til høstmøtet 2022. 

• Det er LKs ansvar å forvalte rådene gjennom 
implementering av administrasjonen i NSF 
langrenn og i samspill med resten av ski-Norge. 
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Utvalgets arbeid

Utvalget har valgt å organisere sitt arbeid i tre 
hovedfaser med fokus på følgende:

1) innhenting av informasjon og ulike perspektiv 

2) bearbeiding og syretesting av informasjonen 

3) utarbeiding av rapport med anbefalinger 
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Framdrift

Utvalget har gjennomført følgende aktivitet:
1. Innledende møte for å bli kjent, bli enig om tolkning av mandat 

og videre arbeid
2. Trenerseminar Gardermoen med hovedfokus på dette dag 1 
3. Individuelt arbeid med innhenting av informasjon, lytte til ski-

Norge – i stor grad eksterne innspill
4. To halvdagsmøter for presentasjon av foreløpige funn
5. Individuelt arbeid – innhente informasjon fra ansatte i NSF 

langrenn
6. Kartlegging i ski-Norge (informasjon kommer)
7. Heldagsmøte for diskusjon og syretesting av anbefalinger
8. Første utkast av rapport
9. Videre arbeid planlegges med utgangspunkt i punkt 7 og 8
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Kartlegging

• I dette arbeidet ønsker vi dine innspill 

– Områder du mener fungerer særdeles godt og som 
må forsterkes ytterligere

– Områder som du mener ikke fungerer optimalt der 
vi ønsker dine konkrete forslag til forbedringer. 

• Vennligst legg inn kommentarer via denne linken: 
XXXX

(sendes ut i etterkant til klubber, kretser, etc.)


